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فاروج  امام جمعه؛ حجت الاسلام »قلی زاده«میم پرور- امام جمعه فاروج با گرامیداشت روز جهانی قدس 
گفت: روز جهانی قدس، مناسبتی رسمی در جمهوری اسلامی است که در حمایت از مردم مظلوم فلسطین 
تصریح  سوریه  در  داعش  مقر  به  سپاه  موشکی  حمله  خصوص  در  زاده«  »قلی  الاسلام  می شود.حجت  برگزار 
کرد: انجام این کار تنها گوشه ای ناچیز از قدرت جمهوری اسلامی بود چرا که انبوه موشک های کشور از برد 

صد تا دو هزار کیلومتر آماده اجرای فرمان فرمانده کل قوا برای شلیک هستند.

نماینده ولی فقیه مطرح کرد:

توطئه مثلث شوم
تقدیر امامان جمعه از حضور پرشور مردم در راهپیمایی روز قدس

بهروز-مصلای بجنورد در آخرین جمعه ماه مبارک رمضان شاهد حضور پررنگ نمازگزارانی بود که راهپیمایی 
روز قدس را به نماز جمعه پیوند زده بودند. نماینده ولی فقیه در استان در خطبه های دیروز آیین عبادی و سیاسی 
نماز جمعه محورهایی را بیان کرد که مهمترین آن ها شلیک موشک به قلب داعش، روز قدس و اقتدار همه جانبه 
نظام اسلامی بود. آیت ا... یعقوبی در بخش دیگری از خطبه های نماز جمعه به انواع فسادها در جامعه اشاره و 
تاکید کرد: تنگنای معیشتی که امروز مردم به آن گرفتارند از مهمترین دلایل فساد در جامعه است.وی با بیان این 
که امروز که در مقابل مستکبران عالم موضع گرفته ایم و می خواهیم ایمان ما با تولی و تبری کامل شود، افزود: ما 
دو شعار داریم  یکی این که محب اهل بیت)ع( هستیم و دیگر این که دشمن کسانی هستیم که نمی گذارند آرمان 
های مان را به عالم معرفی کنیم. وی خاطرنشان کرد: روز قدس هم روز اعلام عشق به مظلومان و تنفر از ظالمان 
است و این ماییم که ایستاده ایم و راه امام)ره( را می پیماییم.وی تصریح کرد: روز قدس روز اسلام است و قدم 

برداشتن شما موجب خشم دشمنان می شود اما کاری کنید تا دشمنان از غیض و خشم بمیرند. 
حرص  دیگری  و  کشند  می  فریاد  و  اند  آمده  امروز  که  اسلامی  امت  جریان  یکی  داریم  جریان  دو  داد:  ادامه  وی 
بر  این فریادهای مرگ  و  این حضور  امروز،  این شعارهای  و  این حضور  و غیض دشمنان نظام است به طوری که 
آمریکا سیلی ملت های اسلامی به استکبار است که در محور ولایت انجام شده است. امام جمعه بجنورد با اشاره به 
سخنان مقام معظم رهبری اظهار کرد: ایشان فرمودند شما نمی توانید به ملت ایران سیلی بزنید، ما سیلی خواهیم 
زد و زده ایم. آیت ا... یعقوبی اظهار کرد: وعده نابودی اسرائیل نزدیک است و اسرائیل که شعار دستیابی از نیل تا 

فرات را داشت امروز خیلی هنر کند، بتواند خودش و موجودیتش را حفظ کند.
نمی  البته  که  بشکند  را  اش  محاصره  باید  و  است  محاصره  در  اسرائیل  که  امروز  بیان  این  با  فقیه  ولی  نماینده 
تواند، گفت: اسرائیل می داند با امت با بصیرت رو به رو است و ملت ما آبدیده شده است، گذشت آن روزی که 
آنان را می ترسانند.وی تصریح کرد: هیبت اسلام  امروز مردم ما  تبلیغات می ترساندند،  و  با سر و صدا  را  مردم 
های  حوزه  در  اقتدار  گفت:  باشد،  مقتدر  باید  ما  ملت  اینکه  بیان  با  است.وی  شده  جهانی  امروز  اسلام  قدرت  و 
مختلف سیاسی، نظامی، فرهنگی و اقتصادی باید نمود داشته باشد و اگر اقتدار نظامی پیدا شد در کنار آن اقتدار 
به قلب دشمن زد  با موشک هایی که سپاه  افزود:  سیاسی، اقتصادی و فرهنگی هم خود را نشان می دهد.وی 
اقتدار سیاسی بالا رفته و اقتدار فرهنگی ما اوج گرفته است.وی اظهار کرد: جوانان ما کار را به جایی رسانده اند 
که می توانند موشک میان برد را شلیک کنند و اسرائیل بداند که اگر دست از پا خطا کند موشک های دور برد 
ایران اسلامی، قلب اسرائیل را نشانه خواهد گرفت. نماینده ولی فقیه افزود: اسرائیل بداند که این تعداد موشک 
این  بیان  با  وی  ترسد.  می  همین  برای  است،  مانده  دوربرد  موشک های  شلیک  هنوز  است،  بوده  میان برد  ایران 
که مثلث غربی، عربی و عبری شکل گرفته است، افزود: این مثلث شوم در پی توطئه برای ماست  و اکنون خادم 

الحرمین شده اند خائن الحرمین.
وی اظهار کرد: این مثلث شوم توطئه جهانی و منطقه ای را رقم می زنند و دست به دست هم داده اند تا قدرت انقلاب 
اسلامی، قدس و حزب ا... را از بین ببرند اما کور خوانده اند و افرادی که از قیام حضرت مهدی )عج( از محل خانه 
خدا ناراحت هستند، بدانید خودتان کاری می کنید تا مکه پایگاه انقلابیون شود و نام و نشانی از شما باقی نخواهد 
ماند.رئیس شورای فرهنگ عمومی استان افزود: عربستان بداند او هم  اگر خطایی کند موشک های ایران او را نیز 
نشانه خواهد گرفت و راهپیمایی امروز ملت مسلمان جهان تنها مختص به فلسطین نیست چرا که فلسطین نماد 
ایران،  موشک های  صدای  افزود:  زد.وی   فریادخواهیم  شود  ضایع  مظلومی  حق  دنیا  جای  هر  است،  مظلومیت 
اسرائیل را گیج کرده چون می داند با چه امتی درافتاده است.نماینده ولی فقیه در استان  اظهار کرد: ملت ایران 

آبدیده شده اند و دیگر از عربده های استعمارگران نمی ترسند، امروز ملت ایران آنان را می ترساند. 
وی در بخش دیگری از خطبه های نماز جمعه به ساخت زائرسرای استان در مجاورت مشهد مقدس اشاره کرد و از 
نیکوکاران خواست برای ساخت این زائرسرا کمک کنند. وی به فرارسیدن هفته قوه قضاییه هم اشاره  و این قوه را 
مدافع حقوق انسان ها عنوان کرد و گفت: قوه قضاییه تلاش می کند تا با ظلم ستیزی از حق الناس دفاع کند.وی 
از آمار زیاد پرونده های قضایی ابراز نگرانی کرد و افزود: این افتخار نیست که شمار پرونده ها در دادگاه ها بالاست 
و گاهی یک سال در نوبت رسیدگی است و این افتخار نیست که شمار زندانیان ما بالاست.امام جمعه بجنورد بیان 
داشت: چرا عدالت را رعایت نمی کنیم، چرا طلاق در جامعه دینی ما زیاد است؟چرا به حقوق هم تجاوز می کنیم، 
اینکه در برخی از کشورها شمار قضات کمتر از 20 نفر  با اشاره به  به خود برگردیم چرا خشمگین هستیم؟وی 
است، گفت: ما در ایران هزاران قاضی داریم و هنوز قاضی کم داریم، این برای کشور ما خوب نیست.وی به هفته 
حقوق بشر آمریکایی نیز اشاره کرد و ادامه داد: پرونده آمریکا در حقوق بشر هیچ نقطه روشنی ندارد و خود حقوق 
بشر را پایمال کرده است.وی به هفته صرفه جویی مصرف آب نیز اشاره کرد و گفت: اسراف حرام است و از مردم 

انتظار می رود در مصرف آب آشامیدنی صرفه جویی  کنند.

بام و صفی آباد  امام جمعه؛ حجت الاسلام »هوشمند نژاد«سجادی- امام جمعه بام و صفی آباد با تقدیر از 
خلق حماسه حضور در راهپیمایی روز جهانی قدس گفت: روز جهانی قدس به تعبیر امام)ره( فقط روز فلسطین 
حوادث  به  پاسخ  در  سپاه  موشکی  اقدام  از  تقدیر  با  نژاد«  »هوشمند  الاسلام  است.حجت  اسلام  روز  بلکه  نیست 
تروریستی در مجلس شورای اسلامی و مرقد امام)ره( افزود: این حرکت سیلی به حکام مرتجع منطقه، اربابان 

گروه های تروریستی از جمله آمریکا و رژیم صهیونیستی و جریان های تروریستی، تکفیری بود.

شیروان  امام جمعه؛ حجت الاسلام »کوثری«عوض زاده- امام جمعه شیروان گفت: روز قدس روز زوال بی 
تفاوتی ها، همبستگی بین المللی اسلامی، روز اعلام وجود ملت های مستضعف، روز مقابله با مستکبرانی 
العمل  عکس  ستودن  با  »کوثری«  الاسلام  است.حجت  اسلام  بیرق  المللی  بین  اهتزاز  روز  و  آمریکا  همچون 
سپاه با شلیک موشک به مواضع داعش در دیرالزور اظهار داشت: صدای غرش این موشک ها غرور ملی ملت 

ایران را زنده و ارواح طیبه شهدای دفاع مقدس و مدافع حرم را خشنود کرد.

جاجرم  امام جمعه ؛ حجت الاسلام »موسوی«معینی- امام جمعه جاجرم با گرامیداشت روز قدس و با تقدیر از 
حضور پر شور روزه داران در راهپیمایی گفت: امیدواریم خداوند فلسطینیان مظلوم را از شر مستکبران عالم رها 
کند.حجت الاسلام »موسوی« تصریح کرد: از جمله اهداف دشمن، علیه اسلام و مردم مسلمان به ترتیب نشانه 
گرفتن ایمان مسلمانان، غفلت و گمراه سازی مردم، هم مسلک کردن با خود، سیطره سیاسی، حکومتی و تحریم 

است.

قاضی امام جمعه؛ حجت الاسلام »شریعتی نژاد«امام جمعه قاضی با تقدیر از حضور پرشور مردم در راهپیمایی 
روز قدس گفت: اگر مسلمانان با هم متحد شوند و مانند نیروی مقاومت حزب ا... لبنان و جوانان مقاوم فلسطین 
در مقابل  دشمنان بایستند، آنان از بین خواهند رفت.حجت الاسلام »شریعتی نژاد« افزود: مسئولان باید عوامل 

اقتدار نظام همچون سپاه را تقویت کنند.

مردم  با  همراه  و  آماده  گفت:  آشخانه  جمعه  امام  »احمدزاده«برومند-  الاسلام  حجت  جمعه؛  امام  آشخانه  
مظلوم فلسطین هستیم و مدافعان دروغین حقوق بشر در منطقه و جهان بدانند که با ریختن خون کودکان راه به 
جایی نمی برند.حجت الاسلام »احمدزاده« افزود: دفاع از فلسطین دفاع از حق است و مبارزه با نظام سلطه در 

جهان و منطقه به دستور امام )ره( تا نابودی کامل آنان ادامه خواهد داشت.

گرمه  امام جمعه؛ حجت الاسلام »تاتاری«محمودیان-امام جمعه گرمه حمایت از مظلومان جهان را یکی از 
وظایف هر مسلمانی دانست و گفت: امروز شما مردم با حضور باشکوه خود در راهپیمایی روز قدس سیلی 
محکمی به مستکبران جهان زدید.حجت الاسلام تاتاری با تاکید بر حفظ وحدت اسلامی در مقابل دشمنان 
سکوت  زورگویان  و  استکبار  ظلم   برابر  در  و  بوده  مظلومان  حامی  همواره  که  است  مفتخر  ایران  ملت  افزود: 

نکرده است.

سنخواست  امام جمعه؛ حجت الاسلام »سعیدی«ا امام جمعه سنخواست با تقدیر از حضور مردم در حماسه 
با  راهپیمایی روز جهانی قدس گفت: در راس همه ظالمان، صهیونیسم و آمریکاست.حجت الاسلام »سعیدی« 
اشاره به پرتاب موشک سپاه به مواضع تروریست های داعشی افزود: برادران سپاه با اجازه فرمانده کل قوا ضربه 

شصتی به داعشی ها نشان دادند و این ها اثر تخصص نیروهای بومی است.

عکس: خراسان شمالی آیین عبادی، سیاسی نمازجمعه  بجنورد 

تیتکانلو  امام جمعه؛ حجت الاسلام »نادعلیزاده« امام جمعه تیتکانلو گفت: محل زندگی و بعثت انبیای 
الهی و نخستین قبله مسلمانان مورد هجوم و اشغال ولد نامشروعی به نام صهیونیست در دامن یهودیان قرار 
گرفته است.حجت الاسلام »نادعلیزاده« به بیان مسئله پاسخ موشکی سپاه به تکفیری ها نیز پرداخت و افزود: 
این پاسخ نشان از آمادگی کامل نیروهای مسلح ارتش، ناجا، سپاه و بسیج برای دفاع از آب و خاک و میهن  دارد.

راز و جرگلان   امام جمعه؛ حجت الاسلام »نوروزی«رحمانی-امام جمعه راز و جرگلان گفت: دفاع از مظلومان 
به ویژه مردم مظلوم فلسطین از جمله آرمان های انقلاب اسلامی است. دشمن با نظام اسلامی ما مخالف است 
از فلسطین نیست که با جمهوری اسلامی دشمنی می کند.حجت الاسلام »نوروزی« افزود:  و به خاطر حمایت 
موشک های سپاه که کیلومترها را طی و بر قلب تروریست های داعش  اصابت کردند برای تامین امنیت و سیلی 

محکمی به دشمنان و تروریست های داعش است.

درق  امام جمعه؛ حجت الاسلام »محمدی«امام جمعه درق با بیان این که مسئله فلسطین و بیت المقدس مسئله 
روز مسلمین است، گفت: به دستور امام)ره( وظیفه همه مسلمین این است که برای آزادی فلسطین اقدام کنند 
و روز فلسطین روز اسلام است.حجت الاسلام »محمدی« افزود: اقدام شجاعانه سپاه پاسداران صلابت و اقتدار 

نظام اسلامی را نشان داد و با انهدام کانون تروریستی تکفیری ها دل مستضعفین جهان  شاد شد.

اسفراین  امام جمعه؛ حجت الاسلام »محمدیان«نجفیان-امام جمعه اسفراین با گرامیداشت سالروز شهادت 
شهدای ۷ تیر به ویژه آیت ا... دکتر »بهشتی« و حجت الاسلام »طیبی«  گفت: حادثه تروریستی ۱۷ خرداد جلوه 
ای از حوادث دهه ۶0 است. حجت الاسلام »محمدیان« با تقدیر از حضور ملت در راهپیمایی روز جهانی قدس 

تصریح کرد: کماکان آمریکا و هم پیمانانش دشمن شماره یک جهان اسلام و امت اسلامی هستند.


